
Skrivelse från S, V och MP i Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 
  
Vi yrkar att nämnden beslutar enligt nedanstående: 
 
Stadens skattemedel ska användas till de ändamål de är avsedda. Detta gäller även bidrag till 
föreningar. Det arbete som sedan tidigare inletts om att skärpa stadens regelverk och 
uppföljning av bidragsgivning behöver fortsätta. Det är därför välkommet att det i budget för 
år 2023 föreslås en gemensam ingång för bidragsansökningar för att ytterligare öka 
transparensen och möjligheten till uppföljning.  
  
Det är viktigt att det arbetet fortsätter, att kontrollen är strikt och att det samtidigt är lätt för 
seriösa aktörer att samarbeta med staden. 
I de fall det finns skäl att misstänka felaktigheter så ska de faktiska förhållandena alltid 
utredas och tydliggöras och med en bättre kontroll och tätare uppföljning ska felaktiga 
utbetalningar upptäckas tidigare.  
  
I det nu aktuella ärendet om nattfotbollen välkomnar vi en granskning.  
Det är bra att Idrottsförvaltningen granskat och polisanmält ärendet.  
 
Med utgångspunkt i idrottsförvaltningens granskning ska Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 
agera och granska om de bidrag som lämnades under föregående mandatperiod har använts på 
korrekt sätt. I vilken form en granskning ska ske bör avgöras av förvaltningen. 
 
Sedan maktskiftet efter valet 2022 har inga anslag lämnats till föreningen från 
stadsdelsnämnden. 
 
Elvir Kazinic (S)


